



Calvià, 31 d'agost de 2020

NOTA INFORMATIVA DE LA POLICIA LOCAL DE CALVIÀ

CENT MULTES PER NO DUR MASCARETA EN LA DARRERA SETMANA

Grups d'al·lots a camps de futbol i fer botellada són pràctiques habituals

Durant la setmana passada els agents de la Policia Local de Calvià han interposat cent denúncies per no dur mascareta en espais públics del municipi. Dijous horabaixa els agents policials varen ser alertats perquè al camp de futbol annex al col·legi Àgora Portals hi havia al·lots jugant sense mascareta. La Policia Local de Calvià en va localitzar a quinze. Tots ells, d'entre 14 i 17 anys, varen ser sancionats. Alguns són reincidents, ja que ja havien estat amonestats per jugar en el camp de futbol de Son Caliu setmanes abans. El mateix dijous la Policia va haver d'acudir al camp de futbol 7 de les instal·lacions esportives del Club de Hielo on varen sancionar a quatre joves més per incompliment de la normativa Covid-19.

A la platja de Son Maties a la matinada de dijous a divendres es va localitzar un grup de catorze turistes sense mascareta i fent botellada. La mateixa nit i al devora, es va trobar una família cantant al carrer, dels quals es varen sancionar a tres membres per no dur mascareta. A la platja de Son Caliu divendres de matinada també es va aixecar acta a quatre persones per fer botellada. A la via pública, dilluns horabaixa passat es varen sancionar a un total de vint-i-una persones que eren a la plaça Momentum per no utilitzar la mascareta. A més a més, cal afegir altres vint-i-vuit actes per no portar mascareta que s'han aixecat a diferents zones com Magaluf, Palmanova-Son Caliu, Portals Nous, Illetes, Ramon de Montcada (Santa Ponça) i El Toro.

En controls de trànsit, s'han interposat deu sancions per incomplir la normativa Covid al nucli de Magaluf i al carrer de Ramon de Montcada. I ahir es va aixecar una acta administrativa a una dona per fumar en el Camí de sa Porrassa.

Locals

En referència a establiments, la Policia Local de Calvià ha denunciat una pizzeria de Santa Ponça perquè a les 2:23 de la matinada encara no havia tancat. Així també, a un bar de la platja de Palmanova i a un altre bar-terrassa de Magaluf se'ls ha suspès l'activitat musical, ja que oferien actuacions en directe i no es pot segons la resolució de la Conselleria de Salut de 28 d'agost.

Platges

En referència al tancament de platges per controlar l'aforament, aquesta setmana durant les hores centrals del dia s'han vist afectades les de la zona d'Illetes (Comtessa, Xinxell i Balneari) i Cala Vinyes. Així mateix, ahir es va tancar la caleta de Portals Nous per desbordament d'aigües residuals després de la tempesta, per la qual cosa es va prohibir el bany.



Calvià, 31 de agosto de 2020

NOTA INFORMATIVA DE LA POLICÍA LOCAL DE CALVIÀ

CIEN MULTAS POR NO LLEVAR MASCARILLA EN LA ÚLTIMA SEMANA

Grupos de chicos en campos de fútbol y hacer botellón son prácticas habituales

Durante la semana pasada los agentes de la Policía Local de Calvià han interpuesto cien denuncias por no llevar mascarilla en espacios públicos del municipio. El jueves por la tarde los agentes policiales fueron alertados de que en el campo de fútbol anexo al colegio Ágora Portals había chicos jugando y sin mascarilla. La Policía Local de Calvià localizó a quince jóvenes. Todos ellos, de entre 14 y 17 años, fueron sancionados. Algunos son reincidentes, ya que ya habían sido amonestados por jugar en el campo de fútbol de Son Caliu semanas antes. El mismo jueves la Policía tuvo que acudir al campo de fútbol 7 de las instalaciones deportivas del Club de Hielo donde sancionaron a otros cuatro jóvenes por incumplimiento de la normativa Covid-19.

En la playa de Son Maties, en la madrugada del jueves al viernes, se localizó a un grupo de catorce turistas sin mascarilla y haciendo botellón. La misma noche justo al lado, había una familia cantando por la calle, de los cuales se sancionaron a tres por no llevar mascarilla. En la playa de Son Caliu el viernes de madrugada también se levantó acta a cuatro personas por hacer botellón. En la vía pública, además, el lunes por la tarde se sancionaron a un total de veintiuna personas que estaban en la plaza Momentum y que no utilizaban mascarilla. Además, cabe añadir otras veintiocho actas por no llevar mascarilla que se han levantado en diferentes zonas como Magaluf, Palmanova-Son Caliu, Portals Nous, Illetes, Ramon de Montcada (Santa Ponça) y El Toro.

En controles de tráfico, se han interpuesto diez sanciones por incumplir la normativa Covid en el núcleo de Magaluf y la calle Ramon de Montcada. Y ayer se levantó un acta administrativa a una mujer por fumar en el Camino de sa Porrassa.

Locales

En referencia a establecimientos, la Policía Local de Calvià ha denunciado a una pizzería de Santa Ponça porque a las 2:23 de la madrugada aún no había cerrado. Así también, a un bar de la playa de Palmanova y a otro bar-terraza de Magaluf se les ha suspendido la actividad musical, ya que ofrecían actuaciones en directo y no está permitido según resolución de la Conselleria de Salud de 28 de agosto.

Playas

En referencia al cierre de playas para controlar el aforo, esta semana durante las horas centrales del día se han visto afectadas las de la zona de Illetes (Comtessa, Xinxell y Balenari) y Cala Vinyes. Así también, ayer se cerró la caleta de Portals Nous por desbordamiento de aguas residuales después de la tormenta, por lo que se prohibió el baño.